

陳樹渠紀念中學

Chan Shu Kui Memorial School

學校通告編號：S16/17-082

統測改期

敬啟者：因應運動會改期及其他活動，部份科目統測日期將有下列調動。

日期	循環周	時間	級別	事項
23/11	三	6	2:00 - 3:15	中四、中五 中四及中五學生參與講座：北京科學營分享會 【原定 11 月 23 日統測改於課堂進行 中四：數學、中五：通識】
9/12	二	6	1:50	中四至中六 【原定 12 月 13 日統測改於 12 月 9 日舉行】 中四：通識、中五：英國語文、 中六：中國語文
統測日期及時間 各科老師自行安排			中一至中三	【原定 12 月 14 日第 9 節統測改於課堂進行】 中一：資訊科技、中二：中國語文 中三：英國語文
8-16/12	/		中一至中六	「上學期溫習計劃期」：早會、早讀、英語一分鐘及課後活動均暫停，學生需進行溫習準備考試。

如有查詢，請致電 23800241 與莫穎之主任或王靜嫻主任聯絡。

請於 2016 年 11 月 18 日或以前透過「家校通系統」回覆。

此致

貴家長




 徐思明署理校長 啟

2016 年 11 月 15 日

回 條
統測改期

敬覆者：有關 貴校通告（編號 S16/17~082）內容，業已知悉。

此致

陳樹渠紀念中學校長

學生姓名：_____

家長姓名：_____

班 別：_____ 班 號：_____

簽 署：_____

請於 2016 年 11 月 18 日以前透過「家校通系統」回覆

2016 ____ 月 ____ 日

陳樹渠紀念中學

Chan Shu Kui Memorial School

School Circular No.: S16/17-082

Date: 15 November 2017

To: All Parents

Assessment Rescheduling

In order to accommodate a range of learning activities at school, please note that the latest arrangements for revision, assessment and certain activities are as follows:

Date	Day	Cycle Day	Time	Student	Description
23/11	Wed	6	2:00 – 3:15	S4 & S5	Students will attend a seminar at the school hall. The following uniform tests will be done in regular lessons instead: S4 Maths, S5 Liberal Studies
9/12	Tue	6	1:50	S4-6	The following uniform tests scheduled for 13/12 will be rescheduled to 9/12: S4 Liberal Studies, S5 English, S6 Chinese
The dates of the uniform test will be rescheduled by the subject teachers				S1-3	The following uniform tests scheduled for the 9 th period on 14/12 will be held in regular lessons instead: S1 Information Technology, S2 Chinese, S3 English
8/12 - 16/12	/			S1-6	There will be no morning assemblies, morning reading periods or any other extra-curricular activities during this period. Students will revise for their exams during this time.

For enquiries, please contact Ms Angel Mok or Ms Connie Wong of the Academic Committee at 2380 0241. Please reply to this circular through "School Comm System" on or before **18 November 2016**. Thank you for your attention.



CHUI Sze Ming
Acting Principal

Reply Slip

Assessment Rescheduling

To: The Principal, Chan Shu Kui Memorial School

Circular no. S16/17-082 has been read and understood.

Name of student: _____

Name of parent: _____

Class: _____ Class no.: _____

Signature: _____

Please sign this circular through "School Comm System" on or before **18 November 2016**.

Date: _____